

UPRISING COACHING

Season 2024/2025



RATES Prix	Half day Demi journée	Full day Journée
Private lesson ski/snowboard Lesson privée ski/snowboard	580,00€	750,00€
Pro Day*		From 900,00€

Pro Day*: Experiences with speed riding, heliski, freeride, freestyle or paragliding Champion. Wingsuit tandem is an exclusive experience on demand.

*Rates vary according to demand. Contact us for more information.

Pro Day*: Experiences avec un champion de speed riding, heliski, freeride, freestyle, ou parapente. Expérience unique au monde de Wingsuit tandem sur demande.

*Les tarifs peuvent varier selon la demande. Nous contacter pour plus d'informations.

Conditions of sale / Conditions de ventes

- Private course, open to all levels, children and adults, from beginner to advanced.
/ Cours privé, ouvert à tous les niveaux, enfants et adultes, du débutant à l'avancé.
- Full day applies from 9 am to 4:30 pm.
/ Une journée complète s'applique de 9h à 16h30.
- Half-day applies from 1 pm to 4:30 pm.
/ Une demi-journée s'applique de 13h à 16h30.
- The skipass is not included in the daily teaching rate.
/ Le forfait de ski n'est pas compris dans le pris de vente des leçons.
- A deposit of 50% will be required at the time of booking. No refund will be applied if cancellation less than 10 days before the start of the reservation.
/ Un acompte de 50% vous sera demandé au moment de la réservation. Aucun remboursement ne sera appliqué si annulation moins de 10 jours avant le début de la réservation.



@uprising



+33 667 524 264